

TABLE OF CONTENT الفـهــرس

01 Welcome To Sketchley	مرحباً في سكيتشلي
02 About Sketchley	عن سكيتشلي
03 Why Sketchley	لماذا سكيتشلي
04 Our Values	قيمنا
05 Our Services	خدماتنا
06 Our Branches	فروعنا





WELCOME TO SKETCHLEY

We have the expertise, capacity and capability to handle laundry service for commercial clients like Schools, Gym, Spa, Cleaning contractors and Hospitality sector.









لدينا الخبرة والقدرة على التعامل مع جميع خدمات الغسيل والكي للعملاء التجاريين مثل المدارس، الصالات الرياضية، المنتجعات الصحية، مقاولـون التنظيف، و قطاع الضيافة.



ABOUT Sketchley

Sketchley (Owned by Al Ahlia General Trading Company (PVT) LTD) is a leading brand providing laundry and alteration. It was established in 1985 and has ever since been apioneer company in providing first-rate and superior laundry services. We provide high quality and affordable services in a way of care and nurture for your threads. We have always catered to the requirements of commercial laundry and cleaning through our expertise and knowledge in the area. We process laundry as per our customer specifications.

We only use safe and environmentally friendly detergents and disinfectants, and all our equipment are power conservative.



سكيتشلي (مملوكة لـ الشركة الأهلية للتجارة العامة (الخاصة) المحدودة) وتقدم خدمة غسيل الملابس التجارية الرائدة. تأسست في عام ١٩٨٥ ومنذ ذلك الحين أصبحت شركة رائدة في تقديم خدمات غسيل الملابس من الدرجة الأولى. نحن نقدم خدمات عالية الجودة وبأسعار معقولة تناسب كل احتياجاتك. نقوم دائمًا بتلبية متطلبات الغسيل والتنظيف التجاري من خلال خبرتنا ومعرفتنا الواسعة.

نقوم بمعالجة الغسيل حسب مواصفات عملائنا. نحن نستخدم فقط المنظفات الصديقة للبيئة، و معداتنا موفرة للطاقة.



لماذا نحن؟ Sketchley

We are demonstrate our professional behavior in every job we engage in, and to maintain high standards at all times.

نحن نظهر سلوكنا المهنى في كل وظيفة نقوم بها ، ونحافظ على مستوى عال من المعايير في جميع الأوقات.



Doorstep Service خدمة التوصيل المنزلي



Expert Fabric Care العنابة الفائقة للأقمشة



Expert Customer Service خدمة العملاء المتقدمة



Advanced Laundry Expertise تقنية الغسيل المتطورة

Our Chemicals Sources

All the chemicals that we use ECO- Friendly chemicals for the cleaning process.

Country of region of chemicals usage is (UK, USA. France)

Our Plant

600 Square meter custom build laundry plant Commissioned in October 2016. More than 20 different latest finishing Machines including automatic Conveyer Belt designed to facilitate highest hygiene standards through careful separation of each garment. The Plant has a capacity to wash & Dry 20,000 pieces of garment in a day. We have (5) outlets Covering Abu Dhabi area





مصادرنا الكيميائية

جميع المواد الكيميائية التي نستخدمها في عمليات التنظيف صديقة للبيئة. جميع المواد الكيميائية يتم تصنيعها في كل من (المملكة المتحدة والولايات المتحدة وفرنسا). ``

فرعنا الرئيسى

تم افتتاح مصنع غسيل مخصص بمساحة . .٦ متر مربع في أكتوبر ٦.١٦. أكثر من .٦ آلة تشطيب مختلفة بما في ذلك حزام ناقل الحركة الأوتوماتيكي. مصمم لتسهيل أعلى معايير النظافة من خلالُ فرز دُقيق لَكلَّ قطعة ملابس. ۗ المصنعُ لُديهُ القدرة على غسل وتجفيف ٢ قطعة من إلملابس في اليوم. لدينا ٥ منافذ بيع تغطى منطقة

OUR Value قیمنا

Our quality control is very strict so that you receive your order perfectly. You can now spend your precious time doing the things you love and not waste your time on laundry at home.

مراقبة الجودة عندنا صارمة جدا حتى يصلك طلبك بشكل ممتاز. يمكنك الان قضاء وقتك الغالي في عمل الأشياء التي تحبها ولا تضيع وقتك على الغسيل في البيت.





To provide our customers with advanced and dependable service when promised. To maintain a high level of performance, which results in a high quality service.

الرؤيــة

لتزويد عملائنا بخدمة متقدمة ويمكن الاعتماد عليها عندما نعد بذلك. للحفاظ على مستوى عالٍ من الأداء مما ينتج عنه خدمة عالية الحودة.



Mission

To be the most trusted & preferred Dry cleaning & Laundry outfit through reliability in the work we do.

الرسالة

أن نكون أكثر المغاسل المفضلة والموثوقة للغسيل والتنظيف الجاف من خلال الموثوقية في العمل الذي نقوم به.



OUR SERVICE خدماتنا

With quality & service oriented mind-set,
SKETCHLEY LAUNDRY always put our customers on top priority, offering value service at reasonable price with outstanding quality and performance.

من خلال الجودة والتركيز على خدمة العملاء. مغسلة سكيتشلي تضع عملاءها دائمًا على رأس أولوياتها، حيث تقدم خدمة ذات قيمة بسعر معقول مع جودة وأداء متميزين.

















Furniture & Carpet Cleaning تنظيف الأثاث والسجاد



Your beauty is in your Appearance جمالك في **مظهرك**



OUR BRANCHES فـروعـنـا





مصفح ا Mussafah

Abu Dhabi M 19 02 555 7528 infoSKT@alahliagroup.com





الخالدية ا Khalidiyah

Abu Dhabi Cornish Area 054 583 9512 KhalidiyaSKT@alahliagroup.com





برج البوابة I Gate Tower

Abu Dhabi (Reem Island) First Floor 054 792 7891 GatetowerSKT@alahliagroup.com





بوتیك مول Boutik Mall I

Abu Dhabi (Reem Island)
First Floor
056 402 2325
BoutikmallSKT@alahliagroup.com





Al Rayyana الريانه ا

Abu Dhabi Khalifa City 056 683 5078 AlrayyanaSKT@alahliagroup.com

